
 
Kestävä Lahti säätiön toiminta 2022-2024 
 
KHALL 14.02.2022 § 34    
68/00.04.01/2022    
 

Lahden kaupunki on perustanut Kestävä Lahti säätiön määräajaksi 
31.12.2025 saakka (Lahden kaupunginhallitus 2.3.2020 §60). Säätiön 
muut perustajajäsenet ovat Hämeen kauppakamari, Asikkala, Heinola, 
Hollola ja Orimattila. Säätiön tarkoituksena on edistää ja tukea kestävää 
yhteiskuntakehitystä ja hoitaa Lahti European Green Capital 2021 – 
hankkeen suunnittelua, toteutusta ja perinnön vaalimista Lahdessa ja 
Päijät-Hämeessä sekä kansallisesti että kansainvälisesti. European Green 
Capital 2021 –hanke jatkuu vuoden 2022 loppuun. 

 
Säätiön hallituksessa on 9 jäsentä ja 3 varajäsentä. Hallituksen toimikausi 
on 2 kalenterivuotta siten, että ensimmäisen hallituksen toimikausi päättyy 
1.4.2022. Sääntöjen mukaan säätiön hallituksen nimeävät seuraavat tahot: 
Lahden kaupunginhallitus neljä jäsentä ja yhden jäsenen kukin seuraavista 
Suomen Valtio/Ympäristöministeriö, Suomen itsenäisyyden juhlarahasto 
Sitra, Suomen Kuntaliitto ry ja Hämeen kauppakamari. Lisäksi yhden 
hallituksen varsinaisen jäsenen ja kaikki 3 varajäsentä valitsevat 
keskuudestaan seuraavat kunnat: Asikkalan kunta, Heinolan kaupunki, 
Hollolan kunta ja Orimattilan kaupunki. 

 
Lahden kaupunginhallitus on pyytänyt 31.1.2022 kokouksessaan 40 § 
Kestävä Lahti säätiön perustajajäseniltä ja nimeämisoikeuden haltijoilta 
esityksiä säätiön tarkoituksen mukaisesta toiminnasta ja roolista jatkossa, 
sekä nimeämisoikeuden haltijoita nimeämään säätiön hallituksen jäsenet 
seuraavalle toimikaudelle 2.4.2022-1.4.2024. 
 

 
 
Valmistelija Hallinnon asiantuntija Eerik Timonen 
   puh. 044 778 0226, sähköposti: etunimi.sukunimi(a)asikkala.fi 
 
 
Esittelijä Kunnanjohtaja Ikola-Norrbacka Rinna 

 
Päätösehdotus Kunnanhallitus päättää  

 
1. tehdä esityksen säätiön hallituksen varajäsenestä ja 
 
2. käydä keskustelun säätiön tarkoituksenmukaisesta toiminnasta ja 
roolista jatkossa. 
 

Päätös Kunnanhallitus päätti esittää säätiön hallituksen varajäseneksi Rinna Ikola-
Norrbackaa ja kävi keskustelun säätiön toiminnasta ja roolista jatkossa. 

 


